

The great masters of past and present at the De Jonckheere gallery

Grands maîtres d'hier et d'aujourd'hui à la galerie De Jonckheere



GALERIE DE JONCKHEERE
27, avenue Princesse Grace
www.dejonckheere.com



Art gallery De Jonckheere, which celebrated its 40th anniversary in Geneva last year, has opened a new space in the Principality. Renowned for its expertise in 16th and 17th-century Flemish painting, the gallery also guides collectors seeking to acquire works by the great masters of modern art. Its inaugural Monaco exhibition, entitled "Rencontre de maîtres" (Meeting of Masters), features major works by old and modern masters, where compositions by the followers and disciples of Hieronymus Bosch hang alongside masterpieces by Magritte, Dubuffet and de Staël. An exceptional gallery that demands to be discovered!

La galerie De Jonckheere qui a célébré, l'an passé, son quarantième anniversaire à Genève, ouvre son nouvel espace en Principauté. Véritable référence de la peinture flamande des XVI^e et XVII^e siècles, la galerie accompagne également ses collectionneurs sur les traces des grands maîtres de l'art moderne. L'exposition inaugurale monégasque intitulée « Rencontre de maîtres » réunit ainsi des œuvres majeures de maîtres anciens et modernes : compositions des suiveurs et émules de Jerome Bosch côtoient les chefs-d'œuvre de Magritte, Dubuffet, de Staël ... Un lieu rare à découvrir !